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Portefeuillehouder: Dhr. R. Paping en Mw. M.Louwers 

Resultaat van bespreking:  

 
 
Aanwezig 
De raadsleden/fractievolgers; Van der Laak en Butselaar(AC), Hegge (PvdD), Nede (CU), Greving en 
de Vries (PvdA), Combe (VVD), Coenders en Navis (GL), Andeweg (D66), Aydemir (DENK-Verenigd 
Arnhem), van Dillen-Koorn (CDA), Wiggers (Arnhemse Ouderenpartij) en Elfrink (SP). 
De fractie van de PVV was niet bij de beraadslagingen aanwezig. 
 
Toezeggingen 
De portefeuillehouders hebben tijdens deze meningsvormende behandeling de vragen uit de 
raadskamer beantwoord.  
- Wethouder Paping heeft toegezegd de volgende vragen schriftelijk af te doen: 
1. In het coalitieakkoord 2018-2022 is de systematiek van de berekening van prijs- en 
volumeontwikkelingen de komende vier jaar overgenomen. Kan de portefeuillehouder bevestigen, wat 
mij mondeling ambtelijk is toegezegd, dat het bedrag van 11,8 miljoen euro (pagina 15 mjpb) 
berekend is op basis van de rekenregel die uit de verordening komt? 

2. Waarom zijn de middelen voor bodemsanering toegevoegd aan de algemene middelen en waarom 
kunnen die bijvoorbeeld niet ingezet worden voor een raadsbudget?  
3. Waarom is de keuze gemaakt om een aantal zaken te financieren uit de algemene middelen zoals 
bijvoorbeeld RBL, invasieve exoten en taakstelling cultuur en waarom zijn er geen andere keuzes 
gemaakt voor de dekking? 

4. Wanneer is de peiling aan de behoefte voor woningen in Arnhem gereed? En welke acties/plannen 
zijn er gezet op de realisering van koopwoningen? 
  
- Wethouder Louwers heeft toegezegd de volgende vragen schriftelijk af te doen: 
1.  Welke ambitie heeft het college om Europese subsidies in de toekomst te betrekken bij de 
Arnhemse aanpak om de afstand tot de arbeidsmarkt te verkleinen ( voor bijv. vluchtelingen)? Wat 
doen we bijv. in Arnhem met de Europese subsidie THP? 
2. Er is een meevaller van 5 ton bij PHB, waarom is die meevaller niet gedoteerd aan het WIF?   
  
Conclusie 
De voorzitter heeft geconcludeerd dat voor de portefeuille van Paping de onderwerpen Financiën en 
Wonen aan de orde zijn geweest, maar nog niet zijn afgerond i.v.m. de vragen waarop een schriftelijk 
antwoord is toegezegd. De onderwerpen; Armoedebeleid, vergunningen en handhaving en de 
projecten Malburgen, Presikhaaf en Park Lingezegen evenals de belastingverordeningen zijn door 
tijdgebrek niet behandeld in de raadskamer.  
De voorzitter heeft geconcludeerd dat voor de portefeuille van Louwers de onderwerpen Werk en 
Inkomen en Wijksturing en Wijkzaken aan de orde zijn geweest, maar nog niet zijn afgerond i.v.m. de 
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vragen waarop een schriftelijk antwoord is toegezegd. De onderwerpen; Schulddienstverlening, 
Inclusie, Welzijn en Burgerparticipatie zijn door tijdgebrek niet behandeld in de raadskamer.  
  
Een aantal fracties in de raadskamer hebben een oproep gedaan om een vervolg op de M1 in de 
raadskamer op de portefeuille Paping en Louwers te organiseren. Tevens is gevraagd bij alle 
fractievoorzitters een inventarisatie te doen over het vervolgproces. Ook is aangegeven om kritisch te 
kijken naar de gestelde datum van 15 oktober voor het aanleveren van concept-moties en concept-
amendementen dit bezien tegen de haalbaarheid van het aanleveren van de antwoorden op de 
openstaande vragen.  
Het DB zal met een voorstel komen hoe de openstaande onderwerpen in de M1 af te ronden. 
 
 
De raadsadviseur,     De voorzitter, 
 
K. Vons       K. Kalthoff 


